

会友申请表 Membership Application

纳奈莫华人宣道会 Nanaimo Chinese Alliance Church
1609 Meredith Road, Nanaimo, BC V9S 5J2, Canada
www.NanaimoCAChurch.org

英文姓 English Last Name :	英文名 English First Name :	
中文姓名 Chinese Name :		
地址 Address :		
电邮 Email :	电话 Phone :	
微信号 WeChat ID :		
年龄 Age :	出生日期 Date of Birth :	性别 Sex :
婚姻状况 Marital Status : 已婚 Married <input type="checkbox"/> 单身 Unmarried <input type="checkbox"/>		
我已经接受耶稣基督为我的救主和生命的主 I have received Jesus Christ as my Saviour and Lord : 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No <input type="checkbox"/>		
何时 When :	何地 Where :	
请简短分享你是如何成为基督徒的, 以及信主后你的生命有什么改变 Please give a brief testimony of how you became a Christian, and how your life changed as a result.		
我已经受洗 I have been baptized : 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No <input type="checkbox"/>		
何时 When :	在哪个教会 By which church :	
我将要受洗 I will be baptized : 是 Yes <input type="checkbox"/> 否 No <input type="checkbox"/>		
何时 When :	在哪个教会 By which church :	
职业 Vocation :		
专长/恩赐 Talents/Gifts :		
参与过的教会 Churches Attended :		
配偶英文姓名 Spouse English Name :		
配偶中文姓名 Spouse Chinese Name :		
子女姓名 (英、中文) Children's Names (English & Chinese) :		
1.		
2.		
3.		
4.		

申请人宣言

我愿意成为隶属加拿大宣道会之纳奈莫华人宣道会的会友。我已经得到一份《加拿大宣道会地方教会宪章》(简称《宪章》)和一份《纳奈莫华人宣道会会章》(简称《会章》)。我明白会友的特权包括有资格投票、及被选举成为长议会成员(按照《宪章》第八条)。我明白教会对会友的期待,并承诺以下宣言:

- 我委身接纳《宪章》中: 1) 所列于前言的原则; 2) 所列于第二条的宗旨; 以及 3) 所列于第三条的信仰宣言。
- 我委身遵守教会《会章》。
- 我愿意遵守纳奈莫华人宣道会的《会友盟约》。
- 我知道对会友执行纪律是主耶稣基督赋予教会长议会的属灵权柄。纪律的目的是为了维护救主的尊荣、教会的纯洁、会友的属灵造益,并为了挽回违规的人。因此我同意接受长议会根据《加拿大宣道会对地方教会会友的纪律与挽回政策》作出的任何纪律的决议。

Declaration of applicant:

I desire to become a member of Nanaimo Chinese Alliance Church of the Christian and Missionary Alliance in Canada. I have been given a copy of the *Local Church Constitution (LCC)*, and a copy of the *Nanaimo Chinese Alliance Church Bylaws (Bylaws)*. I understand that the privileges of membership include eligibility to vote, to be considered for election to serve on the Board of Elders subject to Article 8 of the *LCC*. And I understand the expectations for members, and hereby confirm the following:

- I am committed to the *LCC* in the following: 1) the principles of the Preamble; 2) the Purpose (Article 2); and 3) the Statement of Faith (Article 3).
- I am committed to abide by the church's *Bylaws*.
- I am willing to abide by the church's *Membership Covenant*.
- I recognize the spiritual authority of the Board of Elders under the Lord Jesus Christ to administer discipline over members. I understand the purposes of discipline are to maintain the honour of the Redeemer, the purity of the Church, the spiritual benefit of the members and the restoration of the offender. I therefore agree to accept any disciplinary decision of the Board based on the "Discipline and Restoration Policy for Members of Local Churches of The Christian and Missionary Alliance in Canada."

签名 Signature: _____

日期 Date: _____